

# Dommerstyregruppen



|           |   |
|-----------|---|
| DATO      | 29. maj 2018  |
| TIDSPUNKT | Kl. 17.30 – 21.30   |
| STED      | Hos formanden   |
| DELTAGERE | Hans-Ole Nielsen (HON), Tim Poulsen (TPO),<br>Claus Bøllingtoft (CLB) |
| GÆSTER    | Leif Sonnesen (LSO)   |
| AFBUD     |   |
| REFERENT  | Claus Bøllingtoft (CLB)   |

## Referat

### 1. Referat

**Ref.**

Er godkendt.

### 2. Dagsorden

Godkendelse af dagsorden.

**Ref.**

Godkendt.

### 3. Status på DSG

**Ref.**

DSG drøftede organisering af det fremtidige dommerarbejde.  
CLB rundersender overbliksskema med tilretninger fra sidste møde.

LSO kontakter emner til at indgå i det fremtidige dommerarbejde.

### 4. Gruppering

**Ref.**

DSG drøftede gruppering og op- og nedrykninger.

### 5. Uddannelse og udvikling

**Ref.**

Der prioriteres at sætte udvikling på:

- De nye gruppe 1 dommere
- De nye Ligadommere

## 6. Påsætning

### **Ref.**

DSG drøftede tilbagemeldinger fra dommere vedrørende slutspil.

Før-DT møde den 8. september 2018.

CLB/adm. sørger for det praktiske, lokale mv., f.eks. Scandic Odense.

HON og TPO sørger for det faglige indhold.

## 9. Eventuelt

### **Ref.**

Olaf Jørs og Tina Brauner udtaget til skole VM.

Henvendelse fra HEP vedr. protokol. DSG indstiller at protokol er uændret, men at der indskrives i propositionerne at evt. events skal meddeles 30 minutter før kampstart. LSO svarer.

TPO deltager i Ligaklubmødet den 6. juni.

Nyt dommertøj. Mikasa har lavet forslag. Skal kunne prøves og bestilles ved før DT mødet. Skal kunne bestilles med det samme.

HON takkede for mange års samarbejde og gode stunder med diverse ildsjæle inden for dommerområdet.